

Terms & Conditions for Joining Bonus:

شروط وأحكام مكافأة الانضمام:

- Promotion will be applicable for customers whose Al Hilal Cashback Credit Card has been issued on or before 31 December 2022
 - At least one retail transaction needs to be performed within 30 days of the card's issuance to avail the promotion.
 - The bank will credit the joining bonus to the credit card within 60 days after the promotion period.
 - The bank reserves the right in its absolute discretion to terminate, amend or discontinue the promotion at any point of time during the promotion period without any prior notification to the Cardholders.
 - The bank reserves the right to disqualify any customer from the Cashback Credit Card's joining bonus promotion and/or the reward if it has reasonable grounds to believe that the customer has breached any of the terms and conditions of the promotion. The bank also has the right to verify all clients' validity of eligibility and not to be limited to the information provided only.
- يسري العرض للمتعاملين الذين أُصدرت لهم بطاقة الاسترداد النقدي الائتمانية من الهلال حتى تاريخ 31 ديسمبر 2022.
 - يجب إجراء عملية شراء واحدة على الأقل في غضون 30 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة للاستفادة من العرض.
 - سيقوم المصرف بإضافة مكافأة الانضمام إلى بطاقة الائتمان في غضون 60 يوماً بعد فترة العرض.
 - وفقاً لتقديره المطلق، يحتفظ المصرف بالحق في إنهاء العرض أو تعديله أو إيقافه في أي وقت خلال فترة العرض دون أي إخطار مسبق لحاملي البطاقات.
 - يحتفظ المصرف بالحق في استبعاد أي متعامل من عرض بطاقة الاسترداد النقدي الائتمانية عند الانضمام و/أو المكافأة إذا وجد أسباباً معقولة للاعتقاد بأن المتعامل قد انتهك أيّاً من شروط وأحكام العرض، ويحق للمصرف كذلك التحقق من أهلية جميع المتعاملين وألا يقتصر على المعلومات المقدمة فقط.